

Claudia Kloid
President/Präsidentin EAASDC e.V.

Spring Jamboree 2024 in Rockenhausen

Thank you Thunderhill Dancers & Barefoot Dancer

Dear THUNDERHILL DANCERS,
dear BAREFOOT DANCERS,
dear Leaders of the Jamboree,

we would like to take this opportunity to thank you once again for all your hard work and the fantastic organization of the Spring Jamboree 2024.

With just 40 helpers, you organized a jamboree that will certainly stand out in this type and size for a long time to come.

Even if not everything went as planned in some areas, the dancers and – as far as we could hear – the leaders had a great time in Rockenhausen.

I would like to make special mention of the kitchen team, who provided us with 1,300 sandwiches and pretzels, hundreds of portions of potato soup and chilli con carne as well as hot sausages and tarte flambée. On behalf of the kitchen team, our thanks go to Marianne Hans, who worked tirelessly in the kitchen – regardless of her age! I hope that I will still have as much passion for our hobby. And of course, to Petra Scheihing and “Beans” Lucht – nice nickname 😊 – for the chilli and Petra Kreutzer-Fehl for the vegan potato soup.

Of course, Hans Freund, who, just like Katrin Fehl, tirelessly swept through the halls to fix what needed to be fixed,

Liebe THUNDERHILL DANCERS,
Liebe BAREFOOT DANCER,
Liebe Leader der Jamboree,

wir möchten auch auf diesem Wege noch einmal unseren Dank aussprechen für die viele Mühe und die tolle Ausrichtung der Spring Jamboree 2024.

Ihr habt mit nur 40 Helfern ein Jamboree gestemmt, welches in dieser Art und Größe sicher auf längere Zeit herausragen wird.

Wenn auch an der einen oder anderen Ecke nicht alles so gelaufen ist, wie im Vorfeld besprochen wurde, so haben die Tänzerinnen und Tänzer und – soweit wir es hören konnten – auch die Leader eine tolle Zeit in Rockenhausen gehabt.

Ganz besonders herausheben möchte ich das Küchenteam, welches uns mit 1300 belegten Brötchen und Brezeln, hunderten von Portionen Kartoffelsuppe und Chili con Carne sowie Heißmacherwürsten und Flammkuchen versorgt hat. Stellvertretend für das Küchenteam geht unser Dank an Marianne Hans, welche unermüdlich in der Küche tätig war – ungeachtet ihres Alters! Ich hoffe, dass ich dann auch noch soo viel Leidenschaft für unser Hobby aufbringe. Und natürlich an Petra Scheihing und „Beans“ Lucht – netter Spitzname 😊 – für das Chili und Petra Kreutzer-Fehl für die vegane Kartoffelsuppe.

Vom Orgateam vor Ort stellvertretend erwähnt seien natürlich Hans Freund, der

should be mentioned as a representative of the organization team on site.

To all those I haven't mentioned personally: You were a great team, but for the life of me I couldn't remember all the names. Sorry!

A big thank you to all the leaders for their commitment at the Jamboree. For those who didn't know: they do it at their own expense, just for praise and joy. THANK YOU ALL!

Yours

Claudia Kloid
President EAASDC e.V.

genau wie Katrin Fehl unermüdlich durch die Hallen fegte um zu richten, was zu richten war.

Allen, die ich jetzt nicht persönlich erwähnt habe, sei gesagt: Ihr seid ein super Team gewesen, aber ich habe mir beim besten Willen nicht alle Namen merken können. Sorry!

An alle Leader ein großes Lob für ihr Engagement auf der Jamboree. Für alle die es nicht wussten: Das machen die auf eigene Kosten, nur für Lob und Freude. THANK YOU ALL!

Eure

Claudia Kloid
Präsidentin EAASDC e.V.
